
Grundejerforeningen Borupgård Vest 

Bestyrelsesberetningen for 2021/2022 

Legepladsen:  
Legepladsen er fortsat et mega hit og vi ser dagligt at denne både bliver brugt af vores medlemmer, 
omkring liggende grundejerforeninger samt daginstitutioner.  

GB Vest har desuden indgået en legeplads aftale med Mogens Mogens vej omkring legepladsen.  

Vi ønsker fortsat at søge dialog med grundejerforeningen Skibsegen, da vi ser dette som den bedste 
løsning for begge grundejerforeninger. 

Gartner/grønne områder:  
I det forgangne år har gartneren udført gartnerarbejdet som aftalt. Der er klippet hække op til flere 
gange på tilfredsstillende vis. Der har været utilfredshed med at forskellige buske / små-træer er 
klippet meget langt ned - det tager vi med gartneren, så de ikke bliver klippet så tæt fremover.  

Vi har bedt om at der blev fældet 2 store træer ved stisystemet mellem KAH og PWT , fordi de havde 
så stort et rodnet at det gik ud over flisebelægningen omkring dem. 

Græsset er slået efter aftalen, men ind imellem ikke helt så tilfredsstillende som vi kunne ønske- det 
skulle gerne blive bedre. 

Jaqueline har løbende kontakt med gartneren, når der er noget der kan ændres. 

Vi har talt biodiversitet med gartneren, ud fra hans syn ville det være en bekostelig affære, så vi blev 
enige om at lade græsset stå ved det grønne område bag FRL vej. 

Facebook:  

Bestyrelsen ser facebook-gruppen som en stor succes, da denne bruges flittigt af mange af vores 
medlemmer. Vi opfordre fortsat alle medlemmer om at tilmelde sig vores facebookgruppe GB VEST, 
da bestyrelsen løbende opdaterer med seneste nyt. 


